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Radovljica, 3.3.2009 
 
ZADEVA: Poročilo o delu RO Gorenjske za mesec februar 2009 
 
 

V mesecu februarju je potekala primopredaja dela v RO, ker dosedanji 
sekretar Franci Žaberl odhaja v zasluženi pokoj. 20.2.2009 je bila tudi 
prva seja RO Gorenjske, kjer sva sekretarja tudi uradno opravila 
primopredajo dela in poslovanja. 
 
Z računovodsko službo smo pripravili izkaz poslovnega izida in bilanco 
stanja ter poslovni načrt in plan aktivnosti za leto 2009. Poslovanje je bilo 
v letu 2008 pozitivno.  
 
Udeležili smo se delavnice izboljšanje učinkovitosti dela SKEI, ki ga je v 
Radovljici organiziral SKEI Slovenija.  
 
Opravili smo več posvetov  s predsedniki v sindikalnih podružnicah, 
predvsem na temo skrajševanja delovnega časa in zniževanja plač 
zaposlenim (Indramat, Kovinar Žiri, Unitech, Acroni, Tokos, Limos,..). 
Zaradi precejšnjega zmanjševanja naročil, se vse več podjetij odloča 
preiti na 36 ali celo na 32-urni delavnik. 
 
6.2.2009 je v organizaciji RO Gorenjske potekalo 15. državno prvenstvo 
v veleslalomu in tekih na Soriški planini. Udeležilo se ga je preko 780 
tekmovalcev. Žal nam je ponagajalo vreme, tako da je bilo izpeljano 
samo tekmovanje v smučarskih tekih. 
 
Dne 26.2.09 je bila v prostorih RO, tiskovna konferenca o problemih 
finančno gospodarske krize, ki je v veliki večini prisotna, tudi v podjetjih 
naše panoge na Gorenjskem. 
Tiskovne konference se je udeležilo 9 radijskih, televizijskih in 
časopisnih hiš (STA, Žurnal, Delavska enotnost, Delo, RTVS, Gorenjska 
TV, Gorenjski glas, Dnevnik, Radio Triglav). 
 



 
 
 
 
 
V naslednjem mesecu pričakujemo, da bo kriza dodobra pokazala zobe 
tudi v podjetjih, ki so do sedaj poslovala brez večjih težav.  
 
Zapisal: 
Sekretar RO Gorenjska 
Stane Habjan 
 
 
 
 
 
 
  


